
1 (2)

INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Lotta Edholm (L)

2024/25:251 Regeringens satsning på akutskolor

Regeringen har beslutat att satsa totalt 750 miljoner kronor på så kallade 
akutskolor, vilket enligt P4:s granskning har visat sig vara en ineffektiv 
investering då mer än en fjärdedel av dessa skolor står tomma. Detta samtidigt 
som skolans resurser är begränsade och behoven är stora. 

Vänersborgs kommun är ett exempel på hur ineffektivt systemet med 
akutskolor kan vara. Inför höstterminen 2023 fick Vänersborgs kommun 1,3 
miljoner kronor i statsbidrag för att skapa en akutskola och satsade lika mycket 
själva. 

Trots detta placerades endast en elev på akutskolan, och kommunen valde till 
slut att lägga ned verksamheten och betala tillbaka statsbidraget. Enligt 
skolchefen hade kommunen hittat andra lösningar för dessa elever, vilket visar 
på bristerna i akutskolesystemet. 

Mot denna bakgrund vill jag fråga statsrådet Lotta Edholm:

 

1. Vilka åtgärder avser statsrådet och regeringen att vidta för att 
säkerställa att dessa medel används på ett sätt som faktiskt kommer 
eleverna till nytta och inte leder till ett slöseri med resurser? 

2. Vilka lärdomar drar statsrådet och regeringen av Vänersborgs beslut att 
lägga ned sin akutskola och betala tillbaka statsbidraget, och hur 
påverkar detta synen på akutskolor som lösning för att hantera elever 
som stör ordningen eller hotar andra elever? 

………………………………………

Mats Wiking (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-12-02
Besvaras senast
2024-12-18
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


